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ZAPISNIK 
s 4. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
24.01.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Katarina Mihelčić, dogradonačelnica Grada Delnica; Gordana Piskač, 
pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV „Hlojkica“ 
Delnice; Nikola Muvrin, „Risnjak-Delnice d.o.o.“; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za 
komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet ; Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; Đulio Jusufi, voditelj 
Odsjeka za proračun i financije; Klara Bukovac, stručna suradnica u TZ Delnice (umjesto 
Irene Vučenik Šostik). 
 

Odsutni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Dragan Abramović, 
zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Delnice (ispričao nedolazak zbog odlaska na 
intervenciju), Indira Rački Joskić, Narodna knjižnica i čitaonica Delnice. 
 

KATARINA MIHELČIĆ - održan je sastanak s kulturnim Udrugama vezano uz dva 
koncerta koji će se održati povodom dana Valentinova i Uskrsa. 
 

DAVORKA GRGURIĆ - uglavnom se sve odvijalo prema planu rada odsjeka ali ne u 
obimu u kojem smo željeli jer je bilo puno dnevnih poslova. Izrađivala su se rješenja i 
izdavale potvrde vezano uz zahtjeve za nezakonito izgrađene zgrade. Zajedno sa Đulijom 
istražujem arhivu od 2004. godine do sada vezano uz izradu izvješća za reviziju. Na tim 
poslovima angažirana je i Sanda Bubanj. Bili smo na terenu u Zamostu Brodskom, izvođača 
smo upoznali s projektom, te nam je jučer javljeno da su krenuli s izvođenjem radova. Ugovor 
o održavanju javne rasvjete je napravljen. Gordana i ja bile smo na Upravnom sudu u Rijeci 
vezano za komunalni doprinos za autocestu. Gordana Piskač – trebalo bi se angažirati u 
Županiji, da hitno reagiraju po toj presudi kako nam se autoceste ne bi ugasile, što će za nas 
značiti dodatne troškove. Tomislav Mrle – treba napraviti kompletnu kronologiju i upoznati 
Župana sa situacijom da je za sve to što se dešava velikim dijelom odgovoran njihov Upravni 
odjel za graditeljstvo koji je ignorirao sve naše aktivnosti vezane za naplatu komunalnih 
doprinosa. Katarina Mihelčić – zatražila da joj se dostavi popis dužnika komunalne naknade 
kako bi se moglo vidjeti kakva je situacija i koliko ima ljudi koji to nisu plaćali, te kako bi se, 
u slučaju ako dođe prigovor, moglo reagirati na vrijeme. 
 

NIKOLA MUVRIN – aktualnosti vezane uz disko te dolazak na intervenciju 
protupožarne inspekcije. Postoji problem s grijanjem i protupožarnim izlaznim vratima. Došla 
je ovlaštena osoba u inspekciju te će nam izraditi elaborat što nam je najosnovnije potrebno za 
napraviti. Također, došla je inspektorica u vezi neodrađenih radnji na gromobranima. 



Napravili smo zamolbu da nam se to prolongira 6 mjeseci zajedno s radovima na Radničkom 
domu. Javio nam se Agro Ratar Agent, Udruga koja se bavi proizvodnjom i sadnjom 
bobičastog voća, te su poslali pismo namjere Gradu vezano uz prostor koji im je potreban za 
sadnju. Što se tiče dimnjačarske službe imamo kandidata koji je na tim poslovima tri godine 
radio u Sloveniji, pa ako uspijemo ishodovati nostrifikaciju dokumentacije koja je na 
slovenskom jeziku, prijavit ćemo ga na majstorski ispit. Pošto se Rasadnik u Kuželju gasi što 
se tiče proizvodnje bilja, razmišljamo da bi taj plastenik mi iskoristili za vlastitu proizvodnju 
bilja koje je nama potrebno, te bi ga mogli plasirati na tržište. U pogledu toga moramo još 
razmotriti troškove. 
 

KATARINA MIHELČIĆ – TZ je poslala očitovanje koje smo tražili vezano uz Kaštel 
Zrinski u Brodu na Kupi. To ćemo proslijediti dalje u GSC jer smatram da je nedopustivo da 
je Kaštel trenutno zatvoren za posjetitelje pojedince kao i za grupe posjetitelja ako prethodno 
nisu najavili svoj dolazak. 
 

KLARA BUKOVAC –  što se tiče analize darovnica, to radi direktorica tako da ćete 
od nje dobiti informaciju u kojem je to stadiju; zatim obrada prvog kruga inozemnih tržišta 
prema traženju Grada (radi se na prikupljanju podataka Italije i Slovenije, a i Austrije), to je 
vrlo opsežan posao koji će se napraviti prema traženome, mada ne mogu reći točan rok kada 
će to biti gotovo; radi se obrada uplate boravišne pristojbe i turističke članarine, potrebne za 
formiranje novih tijela TZ-a; pripreme za Uskrs 2014. teku u dogovoru s dogradonačelnicom; 
web stranica TZ se još uvijek puni te dobivamo vrlo pozitivne povratne informacije o 
vizualnom identitetu i sadržajnosti portala; priprema aktivnosti za predstojeće Turističko 
vijeće te ostale tekuće aktivnosti. Htjela bih staviti naglasak na Kalendar događanja 2014. koji 
se radi na nivou cijeloga Grada. Manifestacije koje slijede su Mesopusne svečanosti i Noć 
kulturnog blaga. Nakon Noći kulturnog blaga (31.01.) krenuo bi 01.02.2014. Sanjkaški kup 
čija bi se prva utrka održala upravo ovdje u Delnicama (na tu temu održali smo ovaj tjedan i 
sastanak turističkih zajednica Gorskog kotara s GSC d.o.o. i Odborom za sport, kulturu i 
tehničku kulturu grada Delnica). Vikend nakon toga,  Udruga Zdolanjski kraj Potok bi krenula 
s Prvenstvom Grada Delnica u sanjkanju jednosjeda i dvosjeda, te tjedan dana kasnije s 
Noćnim sanjkanjem pod bakljama (ako će vremenski uvjeti dopuštati). 
Pripremne radnje Noći kulturnog blaga Grada Delnica su izvršene, naknadno smo ostvarili 
suradnju i s  Narodnom knjižnicom i čitaonicom Delnice te tvrtkom KTD Risnjak Delnice 
d.o.o.. Ovaj je tjedan realiziran izlet Osnovne škole Fara u Ledenoj dvorani Delnice. Potrebno 
je naglasiti kako se u delničkom Turističkom uredu izvršavaju mnogi poslovi slijedom 
potrebe Koordinacije TZ Gorskog kotara te su se  intenzivirali radovi oko Kataloga smještaja 
i atrakcija Gorskog Kotara, dok je 'nova' turistička karta u tisku. Gordana Piskač – kada se 
radi plan događanja, da li se kontaktiraju ostale TZ da nam se ne dogodi da je jednu subotu na 
tri mjesta u Gorskom Kotaru događanje? Klara Bukovac – goranske TZ usklađuju kalendar 
događanja 'većih' manifestacija, ne može se utjecati na raspored udruga i društava koje 
planiraju svoja događanja - a poglavito ne u ljetnim mjesecima kada mnoge manifestacije koje 
se održavaju na otvorenom prostoru, ovise o vremenskim prilikama. Traženo je od delničkih 
udruga, klubova i pojedinaca da jave barem okvirne datume (ili po mjesecima) aktivnosti u 
2014.. 
 

ZVEZDANA JERKOVIĆ -  u tijeku je izrada maski za dječji karneval; također se 
pripremamo i za petnaestu obljetnicu dana vrtića koja će se održati 05.03.2014. u Radničkom 
domu u koju će se uključiti i Žan i Mirna te jedna glumačka skupina s kojom smo već prije 
surađivali. Naša kolegica je napravila slikovnicu koja se zove „Bjelkica“ pa ćemo ovu 
priredbu iskoristiti za njenu promociju. 



 
GORDANA PISKAČ – radi se na izradi UPU Velike Polane, Male Polane, K3 Lučice. 

Vezano uz cestu K3 Lučice koju imamo namjeru prijaviti na natječaj Fracaso i D.E.L.N.I., 
njihov odvjetnik se nije javio povratno vezano za tu imovinu. Rok za to bio je 03.02. ali je 
prolongiran na 18.02.2014. Što se tiče obitelji Andrić odspojena je struja na kontejnerima, 
međutim obrt „Belobrajdić“ još nije počeo s radovima zbog najavljenog snijega. Vrši se 
priprema dokumentacije za poslovne zone. Održan je sastanak u Komunalcu koji je ranije bio 
odgođen a dogovoreno je sljedeće: na temu skupljanja otpada dogovoreno je da im se pošalje 
popis svih naselja u kojima ima stanovnika pa će oni to pokušati organizirati do kraja veljače; 
također smo se dogovorili da poslove vezane uz čišćenje septičkih jama počinju odrađivati 
oni. Nadalje, aktivnosti vezane uz izradu plana rada JUO; aktivno se radi revizija 
učinkovitosti po osnovi plana gospodarenja otpadom.  
 

TOMISLAV MRLE – služba odrađuje svoje redovne aktivnosti, kolegica Sanda 
Bubanj radi na tekućim poslovima vezano uz Rome i Smjernice za zaštitu spašavanja i analizu 
sustava. Puno vremena utrošeno je na sastanak Ocjenjivačkog odbora vezano za 
rekonstrukciju Supilove ulice. Što se tiče Martine Petranović ona je također odradila sve svoje 
planirane aktivnosti: objavljen je javni poziv za Savjet mladih, izrađena su 53 ugovora iz 
javnih potreba, zatim je napravila obavijest proračunskim korisnicima za podnošenje 
financijskih izvješća, isto tako izvršena su izvješća prema PGŽ vezano za financiranje 
programa sporta, izradila je plan socijalne skrbi Grada Delnica za 2014. godinu. Što se tiče 
mene osobno prošli tjedan je najveća aktivnost bila sastanak Ocjenjivačkog odbora vezano za 
rekonstrukciju Supilove ulice, što je bilo prilično zahtjevno pošto je cijela dokumentacija bila 
na engleskom jeziku. Puna tri dana smo,  ja kao Predsjednik Odbora te Patricia Pleše Medić 
kao tajnica, odrađivali sve potrebne aktivnosti vezano uz rad Odbora. Tu se zahvaljujem i 
svim ostalim članovima Odbora kao i osobama iz Agencije iz Zagreba na stručnosti i 
strpljivosti. S obzirom na potpisanu Deklaraciju o istome se više ne može reći do donošenja 
odobrenja od strane Agencije. Ostale aktivnosti: jučer je za dio zaposlenika održano jedno 
predavanje vezano za zaštitu na radu te se nakon toga polagao ispit. Za ostale zaposlenike koji 
taj dan nisu sudjelovali te za volontere održat će se naknadno. Nakon toga slijedi predavanje 
kao i polaganje ispita iz zaštite od požara. Također je u tijeku izrada preostalih akata vezano 
za zaštitu na radu, te planiramo da će biti gotovi za mjesec do dva. 

 
ĐULIO JUSUFI – obavljaju se redovne tjedne aktivnosti: zaprimanje faktura, 

knjiženje, rade se pripreme oko završnog računa itd. Jedino izvan toga je izvješće o kreditima 
koje je poslano Ministarstvu financija. Ovaj tjedan su napravljene isplate drugog dohotka u 
obračunskom smislu; imamo malo problema s informatičkim dijelom što se tiče novog 
obrasca JOPPD (Izvješće o primicima, porezu na dohodak i prirezu te doprinosima za 
obvezna osiguranja). Stanje na žiro-računu je nešto bolje u odnosu na prethodne godine. 
Tomislav Mrle – danas će najvjerojatnije biti podnesen zahtjev Ministarstvu uprave za 
osnivanje Zaklade J.M., međutim potrebno je još puno papirologije tako da će taj postupak 
vjerojatno potrajati još neko vrijeme.  
 
 
 
Sjednica je završena u 9,20 sati. 
 
 
Zapisničar       Dogradonačelnica Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Katarina Mihelčić 


